
Emlékeztet ő 
 

ÓE-KOLL, 1045 , 2015. 
 
 

Az Óbudai Egyetem Egyetemi Kollégium Kollégiumi Tan ácsának 

2015. november 11-i ülésér ől 
 
 

Napirendi pontok:  

1./ Tájékoztató a kollégiumi férőhelyek folyamatos feltöltésének helyzetéről. 
Előterjeszt ő: Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 

2./ Tájékoztató a kollégiumi térítési,- és külön eljárási díjtartozások befizetésének 
helyzetéről. 

 Előterjeszt ő: Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 

3./ Hallgatói nyilvántartások és statisztikai kimutatások (Oktatási Hivatal - FIR). 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató, Csányi Zoltán  kollégiumi 
Neptun rendszergazda 

4./ Tájékoztató a Tagkollégiumi Közgyűlésekről. 
Előterjeszt ő: Schmiedt Péter  HÖK elnökségi tag és a TKollHÖK  elnökök 

5./ Bérleményi Tagkollégiumok felszereltségének és működésének, valamint 
személyi és tárgyi feltételeinek áttekintése. 

 Előterjeszt ő: Kollégiumi tanárok  és a TKollHÖK  elnökök 

6./ Tájékoztató a 2015. év bérleményi férőhelyek finanszírozásáról és a lakhatási, 
illetve kollégiumi normatíva támogatás alakulásáról. 

 Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

7./ Tájékoztató az Egyetem Szenátusának üléséről. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

8./ Tájékoztató, a Kandó Kálmán Kollégium helyzetéről. 
 Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

9./ Egyebek, bejelentések. 
 
 

A Kollégiumi Tanács ülésének írásos anyagai a követ kező linkr ől tölthet ők le: 
http://koll.uni-obuda.hu/kot 

 
 
Balogh József kollégiumigazgató köszönti a Kollégiumi Tanács tagjait és megállapítja, hogy 
a Tanács határozatképes. Megkérdezi, hogy az előre megküldött írásos anyagokhoz, 
napirendi pontokhoz van e valakinek kérdése, javaslata. A Tanács tagjai 1 fő tartózkodásával 
elfogadják a napirendi pontokat. 
 
A Kollégiumi Tanács üléséről hangfelvétel készült, mely a Bánki Donát Kollégiumban 
(Podmaniczky utca 8.) hozzáférhető. A jelenléti ív szintén itt kerül lefűzésre az 
emlékeztetővel együtt. 
 
 
1./ Napirendi pont  

Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 
Az írásos anyaghoz nem nagyon tud sok kiegészítést tenni, pillanatnyilag fel vannak töltve a 
férőhelyek, egy-két üres hely van, illetve cserék is szoktak lenni. Folyamatosan figyelemmel 



kíséri az igényeket, és az üres helyek feltöltését. Kéri a jelen lévő hallgatói vezetőket, hogy a 
kollégiumi térítési díjak befizetési határidejére hívják fel a figyelmet. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
2./ Napirendi pont  
 
Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 
Készült egy nagyon precíz kimutatás a kollégiumi térítési,- és külön eljárási díjtartozások 
befizetési helyzetéről. Vannak még kint lévő aktív tételek és külön eljárási díjtartozások, 
melyeket kollégiumonként ismertet. Napra készen tudunk szűrni az összegekről. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
3./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Nagyon sok anyag fel lett töltve a honlapra, lehet benne válogatni, nézegetni, statisztikák, 
grafikonok, diagramok, stb. Látható a férőhelyek alakulása, a karok szerinti elhelyezkedés, a 
vidéki, illetve nem a képzés helyén lakókról kimutatás. Látható, hogy mennyi államilag 
támogatott hallgató és mennyi költségtérítéses hallgató van az adott időszakban, ezzel 
kapcsolatos az összegzett kimutatás. Kérdezi, hogy van-e kérdés ezzel kapcsolatosan. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
4./ Napirendi pont  

Schmiedt Péter  HÖK elnökségi tag és a TKollHÖK  elnökök 
A kollégiumok jelen lévő hallgatói képviselői megerősítik, hogy rendben lezajlottak a 
közgyűlések, az emlékeztetők, jegyzőkönyvek lefűzésre kerültek, és megtalálhatók az írásos 
anyagok között. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
5./ Napirendi pont  

Bozó Ferenc ELTE Nagytétényi úti Kollégium, kollégiumi tanár 
Az alapfelszereltségben, amit az ELTE biztosít a hallgatók részére, nem történt változás, 
szerény több éves bútorzat. Ez év elején a hallgatói létszám megfeleződött náluk, a kisebb 
tárgyi eszközökkel elég jól el vannak látva. 
 
Boda Attila GEO Kollégium, tagkollégium igazgató 
Szépen lassan alakul az épület helyrehozása, a kisebb eszközök beszerzése is 
folyamatosan alakul. Működik az internetes kapcsolat is, várják az informatikai eszközök 
fejlesztését. Alapvetően a kollégium működtetése kezd rendben lenni. 
 
Horváth Gábor Terminus Hotel, kollégiumi tanár 
Kisebb dolgok történtek a kollégiumban a közelmúltban, jó minőségű számítógépek lettek 
beüzemelve, a portai bútorzat fel lett újítva. Sajnos az ágyi poloskákkal meggyűlt a bajuk 
mostanában, de úgy néz ki, most már megoldódik a dolog. Jelenleg a legnagyobb probléma 
az üzemeltető személyzet fluktuációja és időnkénti hiánya. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 



6./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Kiküldésre került egy öt oldalas anyag, melyen le van vezetve a bérleményi férőhelyek 
díjainak lakhatási támogatása. Látható, hogy a bérelt helyek fedezete milyen tételekből 
tevődik össze. Látható, hogy a Hotel@BMF Diákotthonra és a három bérleményi kollégiumra 
mennyit költ az egyetem a kollégiumi normatívából, illetve a lakhatási támogatás 
normatívából. Részletesen is ismerteti a számadatokat. A kérdésekre válaszol. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
7./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Az Egyetem legutóbbi Szenátusának üléséről meg lett küldve a meghívó, az emlékeztető és 
a határozattár, a felmerülő kérdésekre válaszol. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
8./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
A legfrissebb információ szerint kiírásra került egy új közbeszerzési eljárás, és a tervezői 
szerződés már megkötésre is került. Ez után következik a kivitelezői pályázat, remélhetőleg 
minden rendben lesz. Az új fejleményekről tájékoztatást kapunk. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tudomásul vett. 
 
 
9./ Egyebek, bejelentések  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Az elmúlt időszakban történt aktuális dolgokról történésekről tájékoztat. Többek között beszél 
a jövőbeni „Campus 21” program terveiről. Felhívja a figyelmet az év végi ünnepi ülés 
időpontjára, mely 2015. december 17. (csütörtök) 10:00 órakor lesz a Tavaszmező utcai 
Egyetem Étteremben. Kéri a jelenlévőket, hogy az időbeosztásukat úgy állítsák össze, hogy 
részt tudjanak venni a programon. 
 
Csík Erzsébet tagkollégium igazgató 
Elmondja, hogy az elmúlt időszak rendezvényei rendben lezajlottak a kollégiumban. 
Hatósági ellenőrzések is folytak és folynak a kollégiumban, de eddig még mindent rendben 
találtak. Sajnos egy fegyelmi eljárás is folyamatban van náluk, melyben egy magyar és egy 
külföldi hallgató érintett. 
 
Csányi Zoltán NEPTUN rendszergazda 
Felhívja a figyelmet a vizsgaidőszak kezdetére, 2015. december 12., törekedjenek arra, hogy 
lehetőleg ne legyen tartozása senkinek. 
 
Kiss Zsófia Terminus Hotel TKollHÖK Elnök 
Örömmel számol be arról, hogy elkészült az új logójuk, kilenc pályázatból választották ki a 
nyertest. 
 
Bozó Ferenc nevelőtanár 
Sajnos az elmúlt időszakban több írásbeli figyelmeztetés lett kiadva náluk a tiltott helyen 
történő dohányzás miatt, de ettől eltekintve, összességében a közösségi élet jónak 
mondható a kollégiumban. 
 



Balogh József igazgató úr örömmel állapítja meg, hogy a közösségi rendezvényeken nagy 
számmal jelentek meg a hallgatók és nem csak a saját kollégiumok programjain, hanem az 
egymás rendezvényeit is látogatják. 
 
Ismét felhívja a figyelmet arra, hogy az eseményekről időben tájékoztassák a 
tagkollégiumok, a honlapra kerüljenek fel a beharangozó ismertetők, a beszámolók és a 
képek. 
 
Végezetül igazgató úr megköszöni a részvételt, és a Tanács ülését bezárja. 
 
 
Budapest, 2015. november 30. 
 
 
 
  Kerek Sándorné  s.k.    Balogh József s.k. 
              emlékeztető készítő      kollégiumigazgató 


